
Dagsorden – Fællesbestyrelsesmøde. 

Brahesminde Skoler og Børnehuse – Afdeling Horne - onsdag d. 14.12.2022 kl. 17.00 – 19.30 

  

Deltagere: ALLE 

Afbud:  

 

Pkt. Ini Indhold Hvorfor – 

begrundelse 

Art Tid Referat - beslutning 

1. Alle Godkendelse af 

referat 

fra sidste møde 

Referat fra møde d. 

21.11.2022  

 

B 17.00 

-17.05 

Bestyrelsen laver et lille skriv til chefen for Opvækst og Læring 

omkring Rynkebyløbet.  

Mette sender kontaktoplysninger til VM på Jan Albjerg. MW har 

også sendt info om fonde til Lokalrådet SV – ellers godkendt.  

.  

1.a alle Formalia omkring 

FB 

   Vi byder velkommen til Marlene Bøje Sønderlund, som træder ind i 

Fællesbestyrelsen i en blød overgang.  

Hun træder ind som fuldgyldigt medlem, når Martin træder ud af 

bestyrelsen til sommer. Mette overtager formandsposten fra 1.januar 

2023.  

Sif melder ud, at hun stopper i Fællesbestyrelsen.  

2. Alle Elevråd - Horne Orientering fra 

elevråd 

O 17.05 

– 

17.15 

Har meldt afbud til aftenens møde. De arbejder med at forberede et 

lille oplæg til et kommende møde.  

3. LED. Økonomi Orientering og 

gennemgang af 

økonomistade 

 

O 17.15 

-17.25 

VM orienterede.  

Det forventes stadig, at vi kommer ud af 2022 med et samlet 

underskud. 

Børnehusene forventes at gå i 0, SFO og skole står for underskuddet.  

4. Alle. Evaluering af 

Åbent Hus 

 

 

O 17.25 

- 

17.35 

Familier til kommende skolestartere har været inviteret til infomøde 

på afdelingerne.  

5-6 forældre kom til Svanninge. Der kom et pænt antal til Horne.  



Vi skal gerne lave mere reklame, fx opslag en gang i kvartalet på 

Facebook. Fællesbestyrelsen skal også gerne være inviterende.  

Opslagene tilføjes til årshjulet. 

5. Alle Trivselsundersøgel

ser elever og 

personale;  

 

Hvad viser data? D 17.35 

– 

17.50 

Marlene SV og Line HO laver trivselsundersøgelser med eleverne. 

Der har været et meget lille fald i elevernes trivsel if. til sidste år. 

Det har stor bevågenhed politisk. 

Blandt personalet er det fra FMK’s side besluttet, at den årlige 

trivselsundersøgelse fremadrettet kun skal laves hvert 3.år.  

Trivselsundersøgelsen viser, at der er god trivsel på trods af pres på 

tid og ambitionsniveau. 

Der er undersøgt professionel kapital på skolen, og her ligger 

Brahesminde højt.   

6. Alle Evaluering 

Fællesbestyrelsens 

deltagelse på 

forældremøder 

 

 D 17.50 

-18.05 

Generelt set er indtrykket, at forældrene er glade for at 

Fællesbestyrelsen informere på forældremøderne. Det virkede også 

fint i børnehusene.  

Forældrerepræsentanterne oplevede, at det kan være lidt sværere i de 

klasser, hvor man ikke selv har barn.   

Det virker fint at informere i starten af forældremøderne lige efter, at 

Vibeke har haft hendes indlæg. 

7. Alle Kommende 

dialogmøder med 

OLU 

13. april 2023 kl. 17-

20 i Gislev - kun 

formanden 

10. oktober og 7. 

november kl. 17-20 i 

Gislev – hele 

fællesbestyrelsen 

O/B 18.05 

-18.15 

13. april deltager Mette og Vibeke.  

10 okt. og 7.nov. skal flest muligt fra hele bestyrelsen gerne deltage.  

 

8. Alle Resultat af 

afstemning om 

madordning 

 O 18.15 

– 

18.20 

SV 28 besvarelser: 19 sagde nej og 9 sagde ja. 

HO 45 besvarelser i alt: 40 sagde nej og 5 sagde ja. 

 

Vi mener, at forældrene meget tydeligt har til kendegivet et nej tak. 

Bestyrelsen arbejder derfor ikke videre med frokostordninger.   

9.  Alle Forældresurvey i 

dagtilbuddene 

 O 18.20 

– 

18.30 

Der kommet 33 svar på forældresurvey’en. 



Generelt kniber det for alle dagtilbud i hele FMK med digital læring. 

Det kan ses såvel i forældrebesvarelser som i personalets 

besvarelser. Det er et opmærksomhedspunkt for os.  

10.  Alle Skolegården i 

Svanninge 

Legeplads i 

børnehus afd. 

Svanninge 

Anlægsønsker 

sendt til OL 

 O 18.30 

– 

18.45 

Vi har fået lagt ny asfalt i skolegården i Sv – asfaltpuljen har betalt. 

Vi har fået en ny sandkasse, hvilket skolen selv har skulle finde 

midler til at betale. Der er lavet lidt grønne områder.  

Vi har desuden tilkøbt en sjippetovsstation. 

Der kommer termoplast senere, når det er mere tørt i vejret. 

Hurraaaaaa! – Svanninge Børnehus får en nye ting til legepladsen til 

foråret. Der er bestilt 3 legehuse, et motoriknet, balance stolper. 

Der er indsendt anlægsønsker til kommunens 10 årsplan – håndværk 

og design trænger hårdt til at blive opdateret i Svanninge.  

Legepladsen på afdeling Horne Skole er også kommet på listen, da 

den også er ved at være meget nedslidt.  

11. Alle Eventuelt  D 18.45  Næste møde 23. jan – rykkes til tirsdag d. 24.jan. Husk at give 

besked til elevrådet. 

12. Alle Julefrokost    Tusind tak til Martin for hans indsats som formand for 

Fællesbestyrelsen igennem mange år.  

Alle ønskes en glædelig jul samt et godt nytår med tak for 

samarbejdet i 2022.  

Art: er punktet til orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

 

 

Principper der skal bearbejdes/udføres: 

Kostpolitik 

Lejrskole 

 
 


